
 1 

 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/819630 

comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 3158 din 30.04.2015 

 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 30 aprilie 2015, ora 1300 

 
 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 12 consilieri 

(lipseste domnul consilier Tulbure Conbstantin) si 2 delegati satesti din 13 si, respectiv, 2 care 

alcătuiesc Consiliului local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită.  

- Lipseste de la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea, fiind 

plecat in interes de serviciu la Centrul de ingrijire si asistenta de batrani din Husi şi participa 

domnul Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participa: 

 doamna Diaconu Maricica, referent (taxe si impozite), in cadrul aparatului de 

specialitate al primarului comunei Rebricea; 

 doamna Onu Alina, inspector (asistent social), in cadrul aparatului de specialitate al 

primarului comunei Rebricea; 

 domnul Luchian Laurentiu, consilier primar. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - doamna consilier, URSU DOINA. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 190 din 24.04.2015 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 30 

aprilie 2015, ora 1300, cu următoarea ordine de zi: 

   1. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru 

luna martie 2015. 

 2. Proiect de hotărâre privind trecerea unor imobile din domeniul public al comunei 

Rebricea, judetul Vaslui, în domeniul privat al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 3. Proiect de hotarare privind însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru 

întocmirea inventarului, de modificare a inventarului bunurilor care aparțin domeniului 

public al comunei Rebricea, atestat prin H.G. nr. 1361/2001 privind atestarea domeniului 

public al judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui, 

Anexa nr. 57, modificată prin H.G. nr. 78/2010, H.G. nr. 131/2012 și H.G. nr. 260/2013. 

 4. Proiect de hotarare privind revocarea Hotararii Consiliului local al comunei 

Rebricea, nr. 41/23.10.2014 privind stabilirea unei redevente anuale pentru terenurile 

concesionate, fara licitatie publica, destinate construirii de locuinţe pentru tineri până la 

împlinirea vârstei de 35 de ani. 
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  5. Proiect de hotarare privind scutirea la plata majorarilor de intarziere calculate 

pentru neplata in termen a impozitului pe teren si cladiri mostenitorilor defunctilor Cocea 

Anica si Ghebea Octav. 

 6. Proiect de hotarare privind stabilirea unei taxe pentru eliberarea atestatului de 

producator si a carnetului de comercializare a produselor din sectorul agricol. 

 7. Proiect de hotarare privind reconstituirea Consiliului comunitar consultativ. 

 8. Proiect de hotarare privind acceptarea unor contracte de donatie cu sarcini. 

 9. Proiect de hotarare privind participarea comunei Rebricea la Acordul de 

Parteneriat pentru elaborarea Strategiei de Dezvoltare Locala, in perioada 2014 – 2020. 

   10. Interpelari si raspunsuri. 

  

Dacă mai sunt şi alte propuneri ? 
 

Supun la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

In unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobata. 

 

1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului viceprimar, 

Mihailă Neculai, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna martie 2015. 

- Dau cuvântul doamnei secretar, Sarcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea decontarii navetei 

cadrelor didactice, pentru luna martie 2015. 

  - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna martie 2015. 

 

 DISCUTII: 
 

 Domnul consilier Nicu Doru intreaba de ce este trecuta pentru decontare o suma atat de 

mare la doamna Sporniac Maria. 

 Domnul consilier Morariu Ionel intreaba acelasi lucru, referitor la decontul acordat doamnei 

Sporniac Maria. 

 Doamna secretar, Sarcu Geanina explica faptul ca decontarea navetei pentru doamna 

Sporniac se face pe autoturismul proprietate personala, intre adresa de domiciliu si sediul scolii 

unde profeseaza, asa cum permite legea. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna martie 2015. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Cu majoritate [10 (zece) voturi „pentru” si 2 (doua) voturi „impotriva” - dl Nicu Doru 

si dl Scantee Fanica, lipseste domnul consilier Tulbure Constantin, din 13 consilieri, care 

alcatuiesc consiliul local], proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
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Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

viceprimar, Mihailă Neculai, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre 

privind trecerea unor imobile din domeniul public al comunei Rebricea, judetul Vaslui, în 

domeniul privat al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar, Sârcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind trecerea unor imobile din domeniul 

public al comunei Rebricea, judetul Vaslui, în domeniul privat al comunei Rebricea, judetul 

Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind trecerea 

unor imobile din domeniul public al comunei Rebricea, judetul Vaslui, în domeniul privat al 

comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 
 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind  

trecerea unor imobile din domeniul public al comunei Rebricea, judetul Vaslui, în domeniul 

privat al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Cu majoritate [11 (unsprezece) voturi „pentru” si 1 (un) vot „impotriva” - dl Nicu 

Doru, lipseste domnul consilier Tulbure Constantin, din 13 consilieri, care alcatuiesc consiliul 

local], proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

viceprimar, Mihailă Neculai, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre 

privind însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare 

a inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al comunei Rebricea, atestat prin 

H.G. nr. 1361/2001 privind atestarea domeniului public al judeţului Vaslui precum şi al 

municipiilor, oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui, Anexa nr. 57, modificată prin H.G. nr. 

78/2010, H.G. nr. 131/2012 și H.G. nr. 260/2013. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar, Sârcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind însuşirea propunerii Comisiei 

speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare a inventarului bunurilor care aparțin 

domeniului public al comunei Rebricea, atestat prin H.G. nr. 1361/2001 privind atestarea 

domeniului public al judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, oraşelor şi comunelor din 

judeţul Vaslui, Anexa nr. 57, modificată prin H.G. nr. 78/2010, H.G. nr. 131/2012 și H.G. nr. 

260/2013. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind însuşirea 

propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare a inventarului 

bunurilor care aparțin domeniului public al comunei Rebricea, atestat prin H.G. nr. 

1361/2001 privind atestarea domeniului public al judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, 
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oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui, Anexa nr. 57, modificată prin H.G. nr. 78/2010, 

H.G. nr. 131/2012 și H.G. nr. 260/2013. 

  

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 
   

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare a 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al comunei Rebricea, atestat prin H.G. 

nr. 1361/2001 privind atestarea domeniului public al judeţului Vaslui precum şi al 

municipiilor, oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui, Anexa nr. 57, modificată prin H.G. nr. 

78/2010, H.G. nr. 131/2012 și H.G. nr. 260/2013. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Cu majoritate [11 (unsprezece) voturi „pentru” si 1 (un) vot „impotriva” - dl Nicu 

Doru, lipseste domnul consilier Tulbure Constantin, din 13 consilieri, care alcatuiesc consiliul 

local], proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

viceprimar, Mihailă Neculai, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre 

privind revocarea Hotararii Consiliului local al comunei Rebricea, nr. 41/23.10.2014 privind 

stabilirea unei redevente anuale pentru terenurile concesionate, fara licitatie publica, 

destinate construirii de locuinţe pentru tineri până la împlinirea vârstei de 35 de ani. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar, Sârcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind revocarea Hotararii Consiliului 

local al comunei Rebricea, nr. 41/23.10.2014 privind stabilirea unei redevente anuale pentru 

terenurile concesionate, fara licitatie publica, destinate construirii de locuinţe pentru tineri 

până la împlinirea vârstei de 35 de ani. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind revocarea Hotararii 

Consiliului local al comunei Rebricea, nr. 41/23.10.2014 privind stabilirea unei redevente 

anuale pentru terenurile concesionate, fara licitatie publica, destinate construirii de locuinţe 

pentru tineri până la împlinirea vârstei de 35 de ani. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

  

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

revocarea Hotararii Consiliului local al comunei Rebricea, nr. 41/23.10.2014 privind 

stabilirea unei redevente anuale pentru terenurile concesionate, fara licitatie publica, 

destinate construirii de locuinţe pentru tineri până la împlinirea vârstei de 35 de ani. 

 

  Supunem la vot: 

               -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

     -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Tulbure Constantin), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
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Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

  5. Trecem la cel de-al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

viceprimar, Mihailă Neculai, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre 

privind scutirea la plata majorarilor de intarziere calculate pentru neplata in termen a 

impozitului pe teren si cladiri mostenitorilor defunctilor Cocea Anica si Ghebea Octav. 

  - Dau cuvântul doamnei referent (taxe si impozite), Diaconu Maricica, pentru a prezenta 

cererea petentului Popa Lucian, nota de fundamentare a compartimentului de resort si raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind scutirea la plata majorarilor de 

intarziere calculate pentru neplata in termen a impozitului pe teren si cladiri mostenitorilor 

defunctilor Cocea Anica si Ghebea Octav. 

  - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind scutirea la plata 

majorarilor de intarziere calculate pentru neplata in termen a impozitului pe teren si cladiri 

mostenitorilor defunctilor Cocea Anica si Ghebea Octav. 

 

 DISCUTII: 

 

 Domnul consilier, Nicu Doru spune ca nu este de acord cu aprobarea proiectului de 

hotarare, deoarece trebuia sa-si plateasca impozitele la timp. 

 Domnul consilier, Scantee Fanica spune ca asa cum isi plateste el taxele si impozitele la 

timp, asa trebuie sa plateasca toata lumea, iar mostenitorii lui Cocea si Ghebea au luat arenda si 

trebuiau sa-si plateasca datoriile. 

 Domnul consilier, Elisei Marcel este de acord cu parerea colegilor, in sensul ca fiecare 

trebuie sa-si plateasca datoriile catre stat. 

 Domnul consilier, Morariu Ionel spune ca daca este o „portita” legala si ne putem folosi de 

ea, de ce sa nu o facem si spune ca stie si cunoaste situatia mostenitorilor lui Ghebea si Cocea. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

scutirea la plata majorarilor de intarziere calculate pentru neplata in termen a impozitului pe 

teren si cladiri mostenitorilor defunctilor Cocea Anica si Ghebea Octav. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Cu majoritate [7 (sapte) voturi „pentru” si 5 (cinci) voturi „impotriva” - dl Nicu Doru, 

dl Scantee Fanica, dl Asandei Sorinel, dl Nantu Costel si dl Elisei Marcel; lipseste domnul 

consilier Tulbure Constantin, din 13 consilieri, care alcatuiesc consiliul local], proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 6. Trecem la cel de-al saselea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

viceprimar, Mihailă Neculai, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre 

privind stabilirea unei taxe pentru eliberarea atestatului de producator si a carnetului de 

comercializare a produselor din sectorul agricol. 

 - Dau cuvântul doamnei referent (taxe si impozite), Diaconu Maricica, pentru a prezenta 

raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind stabilirea unei taxe pentru 

eliberarea atestatului de producator si a carnetului de comercializare a produselor din 

sectorul agricol. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 
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raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind stabilirea unei taxe pentru 

eliberarea atestatului de producator si a carnetului de comercializare a produselor din 

sectorul agricol. 

 
 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

stabilirea unei taxe pentru eliberarea atestatului de producator si a carnetului de 

comercializare a produselor din sectorul agricol. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Tulbure Constantin), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 7. Trecem la cel de-al saptelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

viceprimar, Mihailă Neculai, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre 

privind reconstituirea Consiliului comunitar consultativ. 

 - Dau cuvântul doamnei inspector, Onu Alina-Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind reconstituirea Consiliului 

comunitar consultativ. 

 -  Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

reconstituirea Consiliului comunitar consultativ. 

  

 DISCUTII: 
 

 Doamna inspector, Onu Alina spune ca asa cum s-a prevazut in expunerea initiatorului, este 

vorba de completarea componentei acestui consiliu, cu persoanele mentionate. 

 Domnul consilier, Vatavu Titi intreaba ce poate face acest consiliu, daca parintii nu sunt de 

acord cu instituirea anumitor masuri si exemplifica cu cazul de la Tufesti al familiei Stan, unde un 

copil minor al familiei sta la stana in mod constant. 

 Doamna inspector, Onu Alina explica faptul ca acest consiliu este compus, conform art. 113 

si art. 114 din Legea nr. 272/2004 privind protecţia şi promovarea drepturilor copilului, din oameni 

de pe plan local, adica si din domni consilieri, care pot sesiza astfel de cazuri si in acest sens, 

asteptam de la D-vs sesizari. Mai mentioneaza ca acest consiliu are rol consultativ si nu decizional. 

 Domnul consilier, Cicoveanu Virgil mentioneaza ca acest consiliu propune solutii si poate 

sesiza si alte organe abilitate in acest sens, pentru a lua masurile care se impun in astfel de cazuri. 

 Domnul Scantee Fanica mentioneaza ca aceasta comisie se poate si autosesiza. 

 Doamna inspector, Onu Alina specifica faptul ca se poate si autosesiza comisia, insa daca 

domnii consilieri din fiecare sat se intalnesc cu astfel de cazuri, au obligatia sa sesizeze si primaria, 

deoarece nu suntem noi primii care aflam, ci D-vs, ca alesi locali, deoarece sunteti mai mult 

prezenti fizic decat noi. De asemenea, prima responsabilitate in astfel de cazuri o are familia si apoi 

primaria, respectiv acest consiliu. Probleme avem si cu familia Adomnicai, la Ratesu-Cuzei si 

primul rol, primordial, il are parintele. 

 Doamna consilier, Mariana Maricica aduce in atentie cazul Perju Doina de la Draxeni, care 

este persoana cu handicap si nu este ingrijita. 
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 Doamna inspctor, Onu Alina spune ca numita Perju Doina este persoana cu handicap, care 

isi ridica singura indemnizatia si nu are asistent personal, pentru ca acesta sa poata fi concediat de 

primarie. 

  

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

reconstituirea Consiliului comunitar consultativ. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Tulbure Constantin), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

8. Trecem la cel de-al optulea punct şi dau cuvântul domnului viceprimar, Mihailă Neculai, 

pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind acceptarea unor 

contracte de donatie cu sarcini. 

- Dau cuvântul doamnei inspector, Onu Alina-Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind acceptarea unor contracte de 

donatie cu sarcini. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

acceptarea unor contracte de donatie cu sarcini. 

 

 DISCUTII: 

 

 Doamna inspector, Onu Alina-Elena specifica faptul ca este un proiect social, in colaborare 

cu Funatia World Vision, care vine cu propuneri de finantare pe diverse actiuni educationale. 

Termenii si conditiile proiectelor sunt cele prevazute in clauzele contractuale, considerate anexe la 

prezentul proiect de hotarare. 

 Domnul consilier, Vatavu Titi intreaba daca se fac concursuri doar la desen si de ce nu si la 

matematica sau romana? 

 Doamna inspector, Onu Alina-Elena spune ca la educatie. 

 Domnul consilier, Nicu Doru intreaba de ce toate aceste activitati au loc numai la Draxeni si 

specifica faptul ca exista spatiu si aici, la centru de comuna. 

 Domnul consilier, Morariu Ionel spune ca activitatile au loc in toata comuna. 

 Doamna consilier, Marian Maricica spune ca se tin mai multe activitati la Draxeni, deoarece 

acolo este Clubul copiilor si exista spatiu special amenajat, care da voie sa se desfasoare activitati 

pe mai multe planuri. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

acceptarea unor contracte de donatie cu sarcini. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Cu majoritate [10 (zece) voturi „pentru” si 2 (doua) „abtineri” - dl Asandei Sorinel si 

dl Elisei Marcel; lipseste domnul consilier Tulbure Constantin, din 13 consilieri, care alcatuiesc 

consiliul local], proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
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Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

9. Trecem la cel de-al noualea punct şi dau cuvântul domnului viceprimar, Mihailă 

Neculai, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind participarea 

comunei Rebricea la Acordul de Parteneriat pentru elaborarea Strategiei de Dezvoltare 

Locala, in perioada 2014 – 2020. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Luchian Laurentiu, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind participarea comunei Rebricea la 

Acordul de Parteneriat pentru elaborarea Strategiei de Dezvoltare Locala, in perioada 2014 – 

2020. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind participarea comunei 

Rebricea la Acordul de Parteneriat pentru elaborarea Strategiei de Dezvoltare Locala, in 

perioada 2014 – 2020. 

 

 DISCUTII: 

 

Domnul consilier, Zaharia Petrea intreaba cate proiecte au fost depuse pe GAL si ce suma a 

primit comuna Rebricea? 

Domnul consilier, Luchian Laurentiu spune ca s-a depus un numar de 9 (noua) proiecte, din 

care 6 (sase) au fost castigate. 

Domnul consilier, Nantu Costel intreaba daca proiectul cu electrificarea de la Ratesu-Cuzei 

este depus pe GAL? 

Domnul consilier, Luchian Laurentiu spune ca da. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

participarea comunei Rebricea la Acordul de Parteneriat pentru elaborarea Strategiei de 

Dezvoltare Locala, in perioada 2014 – 2020. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Tulbure Constantin), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

  Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  
 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Tulbure Constantin), se aprobă. 

 

Domnul primar, Radu Valerica convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al 

comunei Rebricea, pentru data de 28 mai 2015, ora 1300, ce va avea loc la sediul 

administrativ al Primăriei comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  
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     1. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, 

pentru luna aprilie 2015. 

  2. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului local, 

pentru trimestrul I, anul financiar 2015. 

  3. Proiect de hotarare privind concesionarea, fara licitatie publica, a unor spatii 

apartinand domeniului privat al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

  4. Proiect de hotarare privind aprobarea utilizarii cu titlu gratuit de catre S.C. 

TELEKOM ROMANIA COMMUNICATIONS S.A., in cadrul proiectului Ro-Net, a 

unor terenuri in suprafata de 10 mp fiecare, situate in domeniul public al comunei 

Rebricea, judetul Vaslui. 

  5. Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru 

perioada iunie – august 2015. 

 6. Interpelari si raspunsuri. 

 
  Va multumim! 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,               SECRETAR,  

                 

              Consilier, Ursu Doina                                                     Sârcu Geanina – Elena  


